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内容概要

本书的主要内容和特点如下：一是所选范文短小精悍，语言规范，生动活泼，朗朗上口，易读易记。
所有范文都是供读者模仿、学习语言的精品。
二是题材广泛，特别是流行题材多，重要话题多，热门话题多，内容全面，丰富多彩。
各类题材的文章生动地反映出现代社会生活的方方面面，洋溢着时代气息和生活气息。
三是所选范文内容健康，或传播知识、信息，或阐明事理、哲理，既可拓展读者的知识面，又可给人
教益及启迪。
四是英汉对照，自学方便，适用性强，应用性广。
熟练诵读本书的范文，就等于掌握了成功写作、成功翻译、成功交际的金钥匙。
本书经过精心编辑，相信会成为我国广大高中生读者的良师益友，从而使他们受益无穷。
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章节摘录

　　1、My Fairy From Heaven　　By Junny　　People say that as winter begins it either brings happiness or
leaves us with some sorrowful memories.　　It was the beginning of the winter of 2003. I met someone who
changed my world. It was a cold night in mid-October. She entered my office for an interview to be an English
teacher at my school.　　As she stepped in, a voice from my heart forced my lips to say the word "Pari". "Pari", in
my country, is a fairy from heaven.　　I interviewed her and she passed with an "A" grade. When we finished the
interview, it was almost 9 p.m. and it was getting late for both of us.　　I packed my things, put on my coat and
stepped towards the elevator. Then I found this girl was also waiting for the elevator. She talked to me. I just looked
into her eyes, totally speechless. As we left the building, a cold breeze blew up my coat in the air. She movednearer
and started fastening my coat buttons. I tried to speak but she stopped me and said, "Junny, fasten your buttons or
you will catch a cold." Then I asked her where she was heading. She pointed in thedirection I was going. I
accompanied her to the gate of her university.　　When I returned to my apartment, I suddenly discovered a
whole new feeling in my heart that had never existed before. It was love at first sight. I used to hear that love at first
sight did not exist.
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编辑推荐

　　背诵是公认的有效学习方法之一。
　　著名文学家巴金先生曾经说过：“我是读了几百篇古文能够背诵，就开始写起文章来。
”世界上的文坛巨擘之所以创作出许许多多脍炙人口、流芳百世的诗文佳作，其中一个重要原因就是
他们锲而不舍、坚持不懈地背诵了大量文字优美的精品范文。
　　背诵范文对于学习外语尤其大有裨益。
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